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Geachte leden van de Adviesraad Sociaal Domein ,
Op 17 juni ontvingen wij uw brief met daarin een aantal vragen met betrekking tot hetrapport van de VNG visitatiecommissie financiële beheersbaarheid sociaal domein . Indeze brief geven wij u antwoord op uw vragen .

.
O

Wat is er door de gemeente c.q. de politiek gedaan met de aanbevelingen ?Tot nu toe is door de gemeente het volgende met de aanbevelingen gedaan :Eind 2020 - begin 2021 hebben we een inhoudelijke analyse van hetzorggebruik en de zorgkosten van Jeugdzorg en Wmo gemaakt, die debasis gaat vormen voor een verdiepende analyse in de tweede helft vanhet jaar . Op basis van de analyse hebben we per perceel jeugdzorg ofWmo inzicht gekregen of de stijging van de kosten wordt veroorzaaktdoor een stijging van het aantal cliënten of door de kosten per cliënt . Deoorzaak bepaalt namelijk mede welke strategie toegepast kan worden omde kosten terug te dringen . Deze analyse hebben we alsachtergrondinformatie aan de deelnemers van de bezuinigingsdialoogbeschikbaar gesteld , zodat zij deze informatie konden betrekken bij hetformuleren van de voorstellen .We hebben de inzichten die de commissie ons bood , gebruikt bij hetaanscherpen van de opzet van de bezuinigingsdialoog . Door de visiesociaal domein van de gemeente meer als centraal uitgangspunt tenemen en de dialooggroepen met name uit te dagen deze visie aan tescherpen en keuzes te maken .o Op 18 maart heeft de VNG visitatiecommissie op verzoek van het collegehun bevindingen gepresenteerd aan de raad , waarin de visitatiecommissiede raad heeft opgeroepen om keuzes te maken en prioritering in de visieaan te brengen



.
o

Op welke manier worden de aanbevelingen meegenomen/verwerkt in de
bezuinigingsvoorstellen van de bezuinigingsdialoog ?

In het vierde kwartaal van 2021 komt het plan van aanpak sociaal domein
gereed . Zoals tijdens het laatste bestuurlijk overleg met de wethouder is
toegelicht, wordt in dit plan van aanpak verwerkt op welke wijze wij aan
de slag gaan met de aanbevelingen van de visitatiecommissie , de
uitkomsten en het uitwerken van de bezuinigingsdialoog en de conclusies
en aanbevelingen uit de beide evaluatierapporten over Coöperatie DeKleine Schans . 1 Hieruit zal ook blijken op welke wijze de aanbevelingen
worden meegenomen / verwerkt in de bezuinigingsvoorstellen .

Wordt er ook contact opgenomen met de genoemde gemeenten Krimpen aan den
IJssel , ' s -Hertogenbosch en Oldambt om ideeën op te doen en praktijken uit te
wisselen ?

o Het is goed mogelijk dat we dit gaan doen , maar dit is afhankelijk van de
manier waarop de aanbevelingen uitgewerkt worden en wat hiervoor
nodig is . Er zijn inmiddels meer gemeenten die aan de slag zijn met een
inhoudelijk afwegingskader, waar we ook al voorbeelden van hebben
ontvangen .

.

Voor de volledigheid verwijzen wij ook nog naar de bestuurlijke reactie , bijlage VI bij het
rapport van de visitatiecommissie , waarin u ook informatie vindt over de wijze waarop
wij met de aanbevelingen van de commissie aan de slag zijn en gaan .
Wij hopen u met deze brief voldoende geïnformeerd te hebben . Mocht u nog vragen
hebben , dan kunt u deze stellen aan Marieke Meeuwenoord , via
m.meeuwenoord@woudenberg.nl.
Hoogachtend ,Burgemeester en wethouders van Woudenberg ,
Namens dezen ,

drs . B. Marinussen
Secretaris

1 Het evaluatierapport ' Samen voor een stevige sociale basis ' , van kennisplatform Utrecht Sociaal
( KUS ) en de Hogeschool Utrecht ( HU ) en ' Een grote sprong van De Kleine Schans ' vanRekenkamercommissie Vallei en Veluwerand


